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Статья посвящена анализу законодательства стран БРИКС в сфере защиты и оборота персональных данных для выявления особен-
ностей такого регулирования и определения правовой модели. В результате сравнительно-правового анализа автор приходит к выводу 
о применении модели правового регулирования защиты и оборота персональных данных стран БРИКС, схожей с европейской моделью, 
и предлагает исследовать возможности правового регулирования коммерческого использования и оборота личных данных.
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The article analyses the BRICS countries legislation of personal data protection and turnover in order to identify main features of law 
regulation and determine a legal model of personal data protection. As a result of the comparative legal analysis, the author comes to the 
conclusion about an application of the European model of personal data legal protection and turnover in the BRICS countries and suggests 
exploring new possibilities of commercial use and turnover of personal data law regulation.

Keywords: personal data, personal non-property rights, BRICS legislation, intangible assets, cybersecurity.




